

## PROTOKOLL RY 9/2020

Datum: 2020-06-29

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: \* Johan Garli (JG), Ledamot  
(\* = beslutande) \* David Lindström (DL), ledamot  
\* Stefan Ohlson(SO), Ledamot  
\* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot  
\* Janne Rydh (JR), Ordförande  
Lars Mattsson (LM), MAS  
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén  
Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen  
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

- 
- § 129 **Mötets öppnande**
  - § 130 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 131 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 132 **Pågående ärenden**
  - § 133 **Ekonomi**
  - § 134 **Landslag**
  - § 135 **SM**
  - § 136 **Däck**
  - § 137 **Teknik**
  - § 138 **Dispenser**
  - § 139 **Öppet Rallyforum**
  - § 140 **SGA**
  - § 141 **Rallyregler**
  - § 142 **Övriga frågor**
  - § 143 **Nästa möte**
  - § 144 **Mötets avslutande**

- 
- § 129 **Mötets öppnande**  
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
  - § 130 **Föregående mötesprotokoll**  
Inget kvar från föregående protokoll
  - § 131 **Fastställande av dagordning**  
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

**§ 132 Pågående ärenden**

- Arbetet fortsätter till en slutgiltig lösning för en utlandsregistrerad tävlingsbil.
- Ärendet med R5-bilar in i NAT4WD-klassen fortsätter, nästa steg, som SO fått i uppdrag, är att titta på regelverket och homologeringstid.

**§ 133 Ekonomi**

- Inget nytt.

**§ 134 Landslag**

- Inget nytt.

**§ 135 SM**

- RU har tagit del av frågeenkäten från MAS.
- Hässleholms MK har löst problemet med Resquebilar.
- Sandviken MK vill byta domareordförande. RU inväntar svar på orsak.
- SRM har skickat tävlingskalender för 2021. RU godkänner och fastställer den och skapar ett OM med omedelbar verkan.
- JR tar kontakt med SRM för att boka ett möte snarast.
- RU har tagit del av information om SM-veckan 2021.

**§ 136 Däck**

- DL har tagit del av utvärdering vägsitage efter Bilcross på en rallycrossbana där i stort sett hela startfältet körde med regummerade asfaltsdäck. Samma bana har en rallytävling inbokad i juli så jämförelsen är intressant då de flesta rallyåkare kör på grusdäck. Redovisar på nästa möte.

**§ 137 Teknik**

- Katrineholms MK, Slottssprinten arrangerar Tussbesiktning den 7/7 och har endast B-besiktning tävlingsdagen.
- HA har svarat om A-besiktning och skall uppdatera informationsfoldern.
- RU har fått frågan om handläggningstid för att få nummerplåtar efter utförd homologeringsbesiktning. Kansliet svarar att nu i Corona-tider har Transportstyrelsens handläggningstider ökat från 3 till 8 veckor och dessutom stundar semester-tider.
- TK svarar på akutärenden via mejl/telefon under juli månad.

**§ 138 Dispenser**

- Dispensfråga från Gotlands MF om utökad antal startande i lokaltävling. RU beslöt att avslå ansökan.
- Dispensfråga från Race Consulting att använda digitalt tidkort i Katrineholms MK, Slottssprinten. RU beslöt att godkänna dispensen men vill ha mer information hur det hanteras.

**§ 139 Öppet Rallyforum**

- Inget nytt.

**§ 140 SGA**

- Inget nytt.

**§ 141 Rallyregler**

- Inget nytt.

**§ 142 Övriga frågor**

- Smålands Distrikt har beslutat om riktlinjer till klubbar att tävling/träning skall köras publikfritt på inhägnat område, grustag, industriområde, bana.
- Om tävling ställs in vid åberopad Force Majeure, återbetalas startavgiften helt eller delvis? SO/RU undersöker reglerna.
- UW informerar om Rally Sweden 2021 bansträckning. 2022 finns 3 starka kandidater.

**§ 143 Nästa möte**

-Nästa möte 20/7 kl. 20.00.

**§ 144 Mötets avslutande**

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 21.50.

*Protokoll upprättat av:*

*Protokoll justerat av:*

---

*Lotta Lundqvist*

---

*Janne Rydh*